
 

 

 

 

Aan het College van Burgemeester en Wethouders 

Coolsingel 40 

3011 AD Rotterdam 

 

Schriftelijke vragen over het scootervrij maken van de Rotterdamse fietspaden 

 

     Rotterdam, 15 december 2017 

Geacht college, 

Snorfietsen (in de volksmond scooters genoemd) zorgen voor veel overlast en 

verkeersongelukken op fietspaden. Dat komt mede doordat het merendeel van de 

snorfietsen harder rijdt dan de toegestane 25 km/uur. Het verplaatsen van scooters naar 

de rijbaan is daarom een lang gekoesterde wens van veel Rotterdamse fietsers. 

 

Gisteren bleek er een meerderheid in de Tweede Kamer te zijn om gemeenten de 

mogelijkheid te geven om zelf andere verkeersregels voor scooters in te voeren. 

Rotterdam krijgt dus de mogelijkheid om de fietspaden scootervrij te maken. 

 

We hebben de volgende vragen aan het college: 

1. Bent u bereid - nu gemeenten de mogelijkheid krijgen snorfietsen van het fietspad 

te weren - die mogelijkheid zo snel mogelijk te benutten? 

2. De gemeente Amsterdam streeft naar het ‘scootervrij’ maken van fietspaden per 1 

juli 2018. Bent u bereid op diezelfde datum in te zetten? Zo nee, wat is uw 

streefdatum? 

3. Bent u bereid om ruim voor die tijd al een informatiecampagne te starten, zodat 

scooterrijders al voorbereid worden op de wijziging van de verkeersregels? 

4. Bent u het met ons eens dat het wenselijk is als er in de hele gemeente dezelfde 

verkeersregels gelden en dat het dus de voorkeur verdiend om snorfietsen in de 

hele gemeente naar de rijbaan te verplaatsen?  

 

Met vriendelijke groet, 

 

 

 

 

Arno Bonte 


